
L.S. 
 
Met klem verzoek ik U tramlijn 4 niet op te heffen. 
Wij allen in Hillegersberg kunnen lijn 4 echt niet missen. 
Er zijn vooral veel ouderen in ons mooie dorp die gebruik maken van lijn 4,  om nog maar niet te 
spreken van het verzorgend personeel van vele tehuizen en schoolgaande  kinderen. 
 
Één directe verbinding met het centrum is van groot belang. 
Overstappen is niet gewenst,  want voor ouderen die dan ook nog eens moeten wachten op 
verbinding op een tochtige, niet prettig voelende plek ,  is echt te veel.    
Geef ons en anderen de ruimte om rechtstreeks te kunnen reizen naar het centrum van Rotterdam 
om dan ook weer veilig thuis  te kunnen komen met een directe verbinding namelijk lijn 4. 
 
Ik hoop zo, en met mij  vele, vele anderen dat U het belang van het behoud van lijn 4 kunt  en 
wilt  inzien. 
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